
Geachte gemeenteraadsleden, 

Na aanleiding van de beeldvormende sessie 11 maart j.l. ben ik aan de slag gegaan om het draagvlak voor 

het gezamenlijke onderkomen te onderzoeken, onderstaand mijn toelichting en verslag. 

Hierbij bied ik u de volgende stukken aan:  

1. Draagvlak onderzoek gemeenschappelijk onderkomen Beek-Loerbeek. 

2. De binnen gekomen reacties op de brief. 

3. De onderbouwde reacties die door diverse mensen zijn meegezonden. 

 

1. In deze brief vraag ik de vele groepen, families en ook de (kleine) verenigingen of ze achter het 

ingediende projectplan staan van de stuurgroep. 

 

2. Hier vermeld ik de namen van de personen, groepsnamen of de naam van de families en de aantal 

leden die de familie of groep rijk is. 

Gezien de privacy kan ik van ieder lid, (zoals hierboven genoemd) niet de naam benoemen in de 

brief. Wel kan ik u verzekeren dat de getallen zijn gebaseerd op de aantallen die de groep dan wel 

familie zelf heeft benoemt via de mail, zoals gevraagd in de brief bij punt 1.  

 

3. Dit betreft een uitgebreide toelichting van de families en in merendeel van groepen, op de brief die 

ik hun heb medegedeeld. ook naar aanleiding van de brief die de stuurgroep huis aan huis heeft 

gebracht.  

 

Ik heb dit onderzoek gedaan op persoonlijke titel zoals ook benoemd in de brief in punt 1.  

Ik ben dan ook erg blij met de vele reacties die ik hebt mogen ontvangen, hieruit blijkt naar mijn mening dat 

Beek-Loerbeek snakt naar een gemeenschappelijk onderkomen waar ieder zijn of haar hobby dan wel 

activiteit kan uitoefenen of juist even tot een ontspanningsmoment kan komen.   

Tot slot, hoop ik ieder met deze ingediende stukken weten te overtuigen over het belang van een 

gemeenschappelijk onderkomen voor Beek-Loerbeek.  

 

Met vriendelijke groet, 

Jeffrey Duis 

 


